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V~VJ ' IVlIJ .:. vwiec ie PROTOKOL nr 66
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,

ktore odbylo sie w dniu 7 maja 2014 roku

o godzinie 1500 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich
zebranych Przewodniczacy Michal Jaroch (lista obecnosci stanowi zalacznik nr
1 do protokolu).
Porzadek obrad przedstawial sie nastepujaco:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian w porzadku obrad.
4. Analiza pism skierowanych do Komisji Rewizyjnej, w tym skarg.
5. Realizacja planu pracy Komisji Rewizyjnej w 2014 roku.
6. Analiza sprawozdania z wykonania budzetu za 2013 rok.
7. Sprawy rozne,

8. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt 3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian w porzadku obrad.

Dyskusji nie podjeto.

Pkt. 4. Analiza pism skierowanych do Komisji Rewizyjnej, w tym skarg.

Przewodniczacy Komisj i przywital zaproszonych gosci w zawiazku ze skarga
Pana Olgierda Generowicz, kt6rej analiza rozpoczela sie juz na poprzednich
posiedzeniach komisji. Przybyli m.in. Pana Henryka Szczurowskiego Dyrektora
Zakladu Uslug Komunalnych w Markach oraz przedstawiciel Komisariatu
Policji w Markach.

Przewodniczacy komisji poinformowal, iz mimo zaproszenia na posiedzenie
Komisji Rewizyjnej Pan Generowicz nie przybyl, przeslal pismo, kt6re odczytal
Przewodniczacy Komisji. Pismo stanowi zalacznik nr 2.

Pan Henryk Szczurowski przedstawil czlonkorn komisji sytuacje panujaca
w rejonie targowiska miejskiego przy ul. Paderewskiego w Markach.

Glos zabral rowniez Przedstawiciel Komisariatu Policji w Markach, kt6ry
poinformowal 0 dzialaniach jakie moze ewentualnie podjac Policja
w omawianym zakresie.

W dalszej dyskusji udzial wzieli m.in.; radny Dariusz Pietrucha,
Przewodniczacy Rady Dariusz Boryczko, Przewodniczacy Komisji Michal



Jaroch, Burmistrz Janusz Werczynski, radna Elzbieta Brzozowska, Pan Henryk
Szczurowski.

W dyskusji poruszano kwestie dot. m.in.; zmiany regulaminu targowiska
miejskiego; poszukiwano uniwersalnych rozwiazan zarzutow opisanych w
skardze Pana Generowicza.

Na posiedzenie komisji zaproszono Pana Mecenasa z Kancelarii Prawnej
wspolpracujacej przy Urzedzie Miasta.

Zlecono przygotowanie opinii prawnej na przyszly tydzien w kwestii skargi
Pana Olgierda Generowicza.

Przewodniczacy komisji zarzadzil Z minuty przerwy.

Po przerwie Przewodniczacy Komisj i przypornnial, iz na poprzednim
posiedzeniu odczytywane bylo zazalenie na bezczynnosc organu Burmistrza
Miasta Marki z dnia 7 marca 2014 roku Pani Elzbiety Marzanny Zalewskiej
zam. w Zielonce reprezentowana przez radce prawnego Adama Florczaka z
Warszawy. W zwiazku z wspomnianym zazaleniem Komisja Rewizyjna
zwrocila a sie za posrednictwem Przewodniczacego Rady do Kancelarii Prawnej
Urzedu Miasta Marki w kwestii wydania opinii prawnej; Przewodniczacy
Komisj i odczytal przygotowana opinie prawna, ktora stanowi zalacznik nr 3.

Nastepnie Przewodniczacy Komisji w zwiazku z odczytana opinia prawna
zwrocil sie do Przewodniczacego Rady z prosba 0 przekazanie niniejszego
zazalenia wedlug wlasciwosci rzeczowej do Samorzadowego Kolegium
Odwolawczego w Warszawie.

Wiceprzewodniczacy Komisji Pawel Pniewski przedstawil skarge Pani
Sylwestry Kwiatkowskiej z dnia 20 marca 2014 roku. Zalacznik nr 4;
przypomnial 0 tym, iz Komisja Rewizyjna wystapila do kancelarii prawnej w
celu wydania opinii prawnej w niniejszej sprawie; nastepnie
Wiceprzewodniczacy Komisji Pawel Pniewski odczytal przygotowana opinie
prawna, ktora stanowi zalacznik nr 5; Wiceprzewodniczacy Komisji odczytal
rowniez, stanowisko Burmistrza Miasta Marki w niniejszej sprawie z dnia 23
kwietnia 2014 roku, ktore stanowi zalacznik nr 6.

Po analizie dokumentow dotyczacych skargi Pani Sylwestry Kwiatkowskiej
Komisja Rewizyjna stwierdzila, iz komisja nie moze wskazac uchybienia organu
oraz wskazac rozstrzygniecia niniejszej sprawy.
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Burmistrz Janusz Werczynski podkreslal niezwykla zawilosc sprawy Pani
Sylwestry Kwiatkowskiej.; jest to legalna instalacja nalezaca do gazowni.

W dyskusji udzial wzieli m.in.; radny Pawel Pniewski, Burmistrz Janusz
Werczynski; Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch, radny Dariusz Pietrucha.

Radny Pawel Pniewski zasugerowal przygotowanie stanowiska komisji w
sprawie Pani Sylwestry Kwiatkowskiej i przedstawienie go na posiedzeniu Rady
Miasta Marki nie podejmujac uchwaly w niniejszej sprawie.

Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch poinformowal, iz pismo przygotowane
zostanie na kolejnym posiedzeniu komisji oraz, ze zwroci sie do
Przewodniczacego Rady Miasta z prosba 0 umieszczenie w porzadku obrad
najblizej sesji punktu dot. stanowiska Komisji Rewizyjnej w sprawie Pani
Sylwestry Kwiatkowskiej.

Dyskusje zakonczono.

Pkt. 5. Realizacja planu pl'acy Komisji Rewizyjnej w 2014 l'oku.

Przewodniczacy Komisji poinformowal, iz tuz przed posiedzeniem komisji
otrzymal zestawienie tabelaryczne dot. realizacji uchwal Rady Miasta Marki w
2013 roku.

Zestawienie dot. realizacji uchwal Rady Miasta Marki w 2013 roku stanowi
zalacznik nr 7.

Przewodniczacy Komisji zasugerowal, aby analize materialow przelozyc na
posiedzenie po zakonczeniu prac zwiazanych z analiza sprawozdania z
wykonania budzetu za 2013 role

Dyskusji nie podjeto,

Pkt. 6. Analiza sprawozdania z wykonania budzetu za 2013 l'ok.

Sprawozdanie z wykonania budzetu gminy za 2013 rok stanowi zalacznik nr 2
do protokolu nr 65 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej w dniu 23 kwietnia 2014
roku.

Przewodniczacy Komisji zasugerowal czlonkom komisji rozpoczecie dyskusji
w kwestii analizy sprawozdania z wykonania budzetu za 2013 rok.
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W dyskusji udzial wzieli m.in.; radny Dariusz Pietrucha, Burmistrz Janusz
Werczynski, Skarbnik Slawomir Koc, Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch.

W dyskusji poruszano kwestie dot. m.in.; Realizacji dochod6w i wydatk6w w
dziale 600 Transport i lacznosc; budowa chodnika przy ul. Glownej w Markach;
wykupu grunt6w pod drogi publiczne oraz zwiazanych z decyzjami wydanymi
przez Staroste; opracowania projektu organizacji ruchu skrzyzowania ulic:
Ok6lna, Mickiewicza, Kosciuszki, Sosnowa; realizacji dochod6w i wydatk6w w
dziale 700 Gospodarka Mieszkaniowa; monitorowanie koszt6w zwiazanych z
wywozem nieczystosci z terenu nieruchomosci komunalnych.

Pkt 7. Sprawy r6zne.

Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch poinformowal, iz kolejne posiedzenie
komisji odbedzie sie 14 maja 2014 roku 0 godzinie 15.00.

Przewodniczacy Komisji zwrocil sie do Burmistrza z prosba 0 wyr6wnanie
nawierzchni ul. Wereszczak6wny.

Radna Elzbieta Brzozowska zwrocila sie do Burmistrza z prosba w zwiazku z
interwencja Pana J6zefa Krynskiego 0 wyslanie pracownika w celu
skontrolowania rowu, kt6ry biegnie przy ul. Szkolnej i Zabkowskiej.
Radna Elzbieta Brzozowska ponowila przypomnienie dot. budowy prog6w
zwalniajacych przy ul. Braci Briggs6w w Markach.

Radny Dariusz Pietrucha przypomnial kwestie decyzji wydanej dot. slupkow
przy ul. Srodkowej; oraz kwestie dot. powolania skladu Komisji Mieszkaniowej.

Pkt. 8. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1810 Przewodniczacy Michal Jaroch zamknal posiedzenie Komisji
Rewizyj nej.
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